

7天6晚

黄金三角+克什米尔 印度

德里 | 斯利那加 | 贡马格 | 斋浦尔 | 阿格拉

Golden Triangle + Kashmir INCREDIBLE INDIA

Delhi | Srinagar | Gulmarg | Jaipur | Agra

LIKE us Facebook



www.top-one.com.my



Taj Mahal

an ivory-white marble Islamic mausoleum on the south bank of the Yamuna river in the Indian city of Agra. It was commissioned in 1632 by the Mughal emperor Shah Jahan (reigned from 1628 to 1658) to house the tomb of his favourite wife, Mumtaz Mahal.

Validity: ALL SEASON

CODE: 7DEL

7天6晚 印度 黄金三角

DAY 1 新山 (MPV) 新加坡 → 德里

1 (午/晚餐)

集合并接送前往樟宜国际机场乘坐客机飞往**新德里机场**，开始您的印度之旅。抵达当地机场，我们亲切的导游将会接您前往酒店休息。

DAY 2 德里 → 斯利那加

2 (早/午/晚餐)

早餐之后前往机场，乘坐内陆航班飞往**斯利那加**。抵达之后，我们直接前往豪华船屋享用午餐。午餐之后，前往**蒙兀儿花园**参观**尼夏特花园**（欢喜花园）是著名的蒙兀儿皇朝建筑，由纳尔·桀亨王妃的兄弟，阿萨福可汗在1632年修建。花园两旁是对称式花园绿地，上面有一大片从蒙兀儿时期栽植至今的秦纳树海。**夏利馬爾宮**（爱的居所）蒙兀儿皇帝沙贾汗于1619年建造花园，作为其妻子努贾汗的礼物。所有的花园都建于达尔湖畔，背景是美丽的札巴旺山脉。斯利那加距离以上花园距离12至15公里之间。回程的路上，我们前往当地**地毯编织工厂**参观。午餐，晚餐以及夜宿在豪华船屋。

DAY 3 斯利那加 → 贡马格 → 斯利那加

3 (早/午/晚餐)

早餐之后，驱车前往海拔**2730 Mts**“空中花园”之称的**贡马格山**。车程大约1.5小时距离斯利那加65公里距离。贡马格山拥有世界上最好之一的滑雪场，以及世界上最高的18洞高尔夫球场。如果天气良好，您还可以看到世界第九高峰**南迦帕尔巴特峰**。在**唐马格小镇**路上也可以看到贡马格迷人的景色。漫步到**喀什米尔葱翠丛林**里享受自然的景色，大约3小时。之后返回斯利那加享用午餐。夜宿豪华船屋。

DAY 4 斯利那加 → 德里 → 斋浦尔

4 (早/午/晚餐)

早餐之后，乘坐**西卡拉(Shikara)**小船漫游**达尔湖**以及**参观当地菜园**。结束午餐后前往机场，乘坐内陆航班飞返德里。抵达德里后直接前往**斋浦尔**（粉红之城）。整个城市都充满着诗情画意，城中建筑从屋顶到墙壁，一律粉红色，活泼而不失浪漫。街上走过穿着粉红色纱丽的印度姑娘，让人浮想联翩。距离265公里，大约5.5小时。抵达斋浦尔之后直接送往酒店休息。

DAY 5 斋浦尔 → 阿格拉

5 (早/午/晚餐)

早餐之后参观**风之宫**和**安珀堡**。**安珀堡**十六世纪的古城堡。依山而筑，周围建有近40公里的城墙和护城河，整座古堡环绕着高度的城墙。堡垒有众多华丽的小房间，天花板又美丽的小玻璃拼凑而成，非常华丽。还可参观宫殿内的城市以及**简塔曼塔天文台**（十八世纪天文台），是印度最重要、最全面、保存也最完好的古天文台，是联合国教科文组织评定的世界遗产。**风之宫**是斋浦尔市内最具代表性的建筑物之一，建于1799年。牌坊型式的建筑物共有953个窗口，据说以前是用来供宫中深闺的妇女们偷看外面的花花世界。午餐之后驱车前往阿格拉，途经**法第普西克里**（胜利宫）。距离大约235公里，5小时车程。抵达阿格拉前往酒店享用晚餐。



DAY 6 阿格拉 → 德里

6 (早/午/晚餐)

早餐之后参观蒙兀儿皇帝沙贾汗为纪念他心爱的妻子而建造的世界七大奇迹之一的**泰姬陵**这座由白色大理石制造的纪念碑花费了22年在公元1630年直接完成。**阿格拉堡**距离泰姬陵西北2.5公里，是印度三大红堡之一。1983年被列入世界遗产。城门和城墙为阿克巴大帝所建，结合了印度和中亚的建筑风格。沙贾汗晚年被儿子奥朗则布囚禁于此，在八角亭上眺望泰姬陵度过8年余生。之后前往大理石切割厂，参观大理石的切割技术。之后乘车返回新德里，抵达后送酒店休息。

DAY 7 德里 → 新加坡 (MPV) 新山

7 (早餐)

今天早上前往新德里机场接送您的航班。再见缅甸，我们希望下次为您服务。



7DAY 6NIGHT INCREDIBLE INDIA

Taj Mahal is an ivory-white marble mausoleum on the south bank of the Yamuna river in the Indian city of Agra. It was commissioned in 1632 by the Mughal emperor, Shah Jahan, to house the tomb of his favourite wife, Mumtaz Mahal.

DAY 1 Johor Bahru (MPV) Singapore ✈️ Delhi

1 (Meal on Board)

Welcome to a unique experience with Top-One Travel for this Incredible India. Assemble and transfer to Singapore Changi Airport with a pleasant flight to **New Delhi Airport**. Upon arrive meet our friendly tour guide and transfer to hotel for overnight stay.

DAY 2 Delhi ✈️ Srinagar

2 (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast transfer to domestic airport to catch flight for **Srinagar**, met upon arrival, transfer to **Deluxe Houseboat**.

After lunch sightseeing of **Mughal Gardens** visiting **Nishat Bagh** (Abode of pleasure) built by Asif Khan brother in law of Jehangir in 1632 AD and **Shalimar Bagh** (Abode of love) built by Jehangir for his wife Empress Noor Jehan. All the gardens are situated on the **bank of Dal Lake with the Zabarwan Mountains** in the background. The distance from Srinagar to the said gardens is about 12 and 15 kms respectively. Enroute visit carpet-weaving factory. Lunch Dinner overnight in Deluxe Houseboats.

DAY 3 Srinagar → Gulmarg → Srinagar

3 (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast drive to **Gulmarg (Meadow of Flowers)** 2730 Mts. Above sea level. The distance of 65 kms will be covered in about 1.5 hrs. Gulmarg has one of the **best Ski slopes in the world** and the highest golf course of the world with 18 holes. One can also have the view of **Nanga Parbhat** if weather permits. The view **Enroute from Tangmarg to Gulmarg is fascinating**. One can also have a short trek upto **Khilangmarg** which can be covered in about 3 hrs. Lunch in Gulmarg. Return to Srinagar late evening Dinner overnight Deluxe Houseboat

DAY 4 Srinagar ✈️ Delhi → Jaipur

4 (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast **Shikara ride** on Dal Lake visiting floating and vegetable gardens. Later after early lunch transfer to airport to catch flight for Delhi, on arrival in Delhi, proceed to **Jaipur (Pink City)**. Distance of 265 kms will be covered in about 5.5 hrs. On arrival in Jaipur, transfer to hotel

DAY 5 Jaipur → Agra

5 (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast sightseeing of **Hawa Mahal and Amber Fort**. Amber Fort, which is very beautiful structure and well, preserved 16th century built on four levels surrounded by ruins. Among the many splendor of the fort is a small room with ceiling covered by tiny mirrors. Also visit **City Palace and Janther Manther** (18th century astronomical observatory) with several incredible sundials and Sun clocks. After lunch drive to **Agra via Fatehpur Sikri**, Distance of about 235 kms will be covered in about 5 hrs. Arrive Agra check in at hotel, Dinner & overnight at hotel.



DAY 6 Agra → Delhi

6 (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast morning s/seeing of **Taj Mahal**, one of the **Seven Wonders of the World** built by Mughal Emperor Shah Jahan in memory of his beloved wife Mumtaz. The monument made of white marble took over 22 years to finish between 1630 AD. To 1652 AD Also visit **Agra Fort** - A massive structure on the bank of Yamuna built by famous emperor Akbar in 1565 AD. It has numerous places and beautiful pearl mosque and also visit Marble factory, After Lunch drive to Delhi, The distance of about 200 kms will be covered in about 4.5 hrs. Arrive Delhi then transfer to hotel. Dinner at local restaurant overnight at hotel.

DAY 7 Delhi → Singapore ✈️ Johor Bahru

7 (Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, Transfer to Airport for your pleasant flight back to Home Sweet Home.





INDIA PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
3. Confirm Departure Group size minimum 16 arrange Tour Manager, less than that will be arrange Driver guide.

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight delays or lost of baggage.

TERMS & CONDITIONS:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit <http://www.top-one.com.my/more/tnc>.
5. All Pictures shown are for illustration purpose only.

印度配套基本条款

1. 所有行程景点以中文讲解为准。
2. 如三人房型，房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
3. 成团人数为16人或以上安排领队，16人以下则安排司机导游。

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上（从返程日期计算起），并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规:

1. 所有行程，膳食，酒店住宿和交通可能会有所更动，依据任何的情况而定，恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况，特别是旅游旺季期间，第一旅游将保留更改行程或取消行程的权利。
3. 每位参与第一旅游的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况（例如：交通延误/取消，天气，疾病，示威，战争，天灾等），而引发而外指出问题，第一旅游一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。
4. 详细条规，请联络我们任何旅游顾问或游览<http://www.top-one.com.my/more/tnc>。
5. 以上图片仅供参考用途，请以实物为准。

第一旅游机构（马）有限公司

Reg no. 153982-T KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquarter: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One), Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline : +607-334 3388 ☎ +6012-782 3788 ✉ info@top-one.com.my

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline : +607-354 6666 ✉ info.molek@top-one.com.my

Contact :

联系:

update: 21 March 2022 4:39 pm